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a) Skoleledelsen 

 
O  

 
10 

min 

Thomas/Lise 

Der har været meget sygdom og kursusafvikling der har betydet 
mange timer der skulle dækkes (der har været meget intern 
dækning grundet mangel på eksterne. Vi har nu fået en hel del nye 
eksterne vikarer ind. 
Vi har fået nye tavler i alle stamklasser, idet der efterhånden var 
bøvl med flere og flere af de gamle tavler hver dag. 
Emneuge om de 17 verdensmål i uge 44 med bl.a. tur til 
Vadehavscentret. 
Karrusel er kommet op. 
Informationsmøde for kommende 0.kl. børn og forældre som var 
godt besøgt. 
Vi har modtaget 20.000kr. fra Clausens mindefond og venter på 
tilbagemelding på klaver 
Vi har fået nye troltektplader og belysning i midterindgangen 
Vi har haft endnu en workshop med Dansk Skoleidræt 
Der har været fælleskommunalt ledelses- og styregruppe 
workshop omkring ”En god skole for alle” hvor der blev arbejdet 
videre med relations kompetence ud fra oplæg fra Louise Klinge. 
Vi har valgt at aflyse juleklip for forældre/bedsteforældre. 
Desværre fået en opsigelse se fra Lise 
•                     Stilling er slået med ansøgningsfrist den 4. dec. og 
samtaler den 8.dec. 
•                     Patrick tager Lises matematiktimer i 2, kl. 
•                     Marianne og Thomas hjælpes sammen om AKT 
•                     Bente A. og Thomas hjælpes om vikardækning og 
indberetning. 
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Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Onsdag 

24.11.2021 

Ødis Skole 19.00-21.00 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Lise Møller, Bente Andersen, Jakob Monrad 

Henningsen, Chris Pedersen, Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Vibeke 

Rinkovski, Mette Westphal, Sandra Bojsen, Rikke Andersen,  

Elever: Alexander og Victor 

 

Suppleanter; Jette Hansen og Jens Leth 

 

 

Bemærkninger: Terry med via Skype 

 

Afbud: Vibeke, Chris, Mette, Victor 
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•                     Thomas overtager netværksmøder mm. 
I næste uge tager alle lærere på ordblinde-workshop sammen med 
Vonsild Skole og bagefter er det for forældrene til ordblinde børn. 
Men vi inviterer andre interesserede i morgen, så flere får tilbuddet. 
Vi er meget opmærksomme på Corona-situationen lige nu og er 
meget forsigtige. 

b) SFO 
 

O  5 

min 

Terry 
Der omlægges timer for at dække LM ind og der kommer derfor 
en ny medhjælper i SFO om torsdagen. Der har været et fint 

Halloween-arrangement. Der er kommet meget gang i klubben, 
der er ni indmeldte nu og de er normeret til en. 

SFO skulle have haft første besøg fra børnehaverne, men det er 
blevet aflyst pga. Corona - vi skubber det til tingene ser lysere 
ud.  

c) Formand 

 

O  5 

min 

Bodil 

Træls at LM rejser. Vi kommer videre. 

d) Medarbejderre
præsentanter 

 

O  5 

min 

Bente/Jakob 
Arrangement med Vonsild i december er aflyst - udskudt pga. 

Corona. Vi har haft en god verdensuge. Der er nogen der 
blomstrer i sådan en uge og for nogen er det svært med sådanne 
uger. Der kører skole-hjem samtaler på skolen lige for tiden. Der 
er blevet pyntet op til jul på PLC.  
Vi håber vi slipper nådigt igennem julen og gerne uden Corona. 
Dem der havde mest brug for hjælp under sidste nedlukning, var 
dem, der var sværest at hjælpe, så det håber vi, at vi undgår. 

e) Elevrepræsenta

nter 
 

O  5 

min 

Elever 

Eleverne synes også ugen har været nogenlunde og ønsker sig 
waders. 
Der arbejdes på at skabe en fodboldturnering for eleverne, hvor 
der skulle laves ”fair” hold. Ikke klasse mod klasse, men med 
hold på tværs af klasser i indskolingen og på mellemtrinnet, hvor 

elevrådet så skulle lave holdene. 
Der er rift om karrusellen, men svævebanen er tom. 
Elevrådet har talt om at lave en lille julekonkurrence, hvor der 
skal findes nisser.  
 
Punkt til kommende elevrådsmøde: Fordeling af fodboldbaner. 

f) Øvrige 
bestyrelsesmed
lemmer  
 
 

O  2 

min 

Alle 
Intet nyt fra de øvrige bestyrelsesmedlemmer. 

2. Nyt   I alt  

80 

min 

 

a) Nyt fra vores 
udvalg siden 
sidst 
 

1. Sprog
udvalg

: 
Nultol
erance 

2. Komm
unikat
ionsud
valget: 

Status 

D  30 

min 

1. Jakob 
Vi har gjort et forsøg med nul-tolerence i 4.klasse og det udvides 
til hele skolen i januar/februar måned. Selvom bevidstheden om 
det er dalet siden indsatsen, ligger det fortsat under overfladen. 
Det er svært at arbejde med området, da der er mange 
forskellige holdninger til hvad der er slemt nok til påtale - det er 

en balance og hvad skal der så gøres konkret? Det er 
spørgsmålet. Enigheden i 4.klasse gjorde at det havde en positiv 
effekt. 
Planen er, at tiltaget skal kombineres med PLUS-kort og en 
indsats på skoleniveau samt med forældreinddragelse. Der blev 
snakket om, at en fra forældrebestyrelsen skulle komme til 
morgensang og sætte det i gang.  

Der aftales nærmere, på næste udvalgsmøde i januar. 
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3. Samar
bejdsu
dvalg 
Søbo: 

Status 
 
 

2. Sandra 
Der er ikke så meget nyt at berette. Vi fortsætter med at benytte 
de sociale medier. Der er god aktivitet på FB fra skolen af så 
derfor kommer der ikke så mange indslag fra bestyrelsen lige nu. 

Der er påtænkt at lave en ”sikker trafik”-kampagne hvor 
forældre, børn, bedsteforældre mv. kan deltage. I en større skala 
så der kunne komme mediedækning. 
Målet er, at nå ud til de lokale via de lokale sider på de sociale 
medier. Det drejer sig om at få noget positiv opmærksomhed 
omkring og på skolen. At synliggøre skolen i lokalsamfundet for 
det gode. 

Ved Ødis Extreme Run kontaktede vi også TVsyd og Jyske 
Vestkysten, men det var ”kun” Vamdrup Ugeavis som slog til 
3. Berit 
Der er skaffet midler fra fond til sommerfesten, som bliver en 
weekend med dyreskue eller lignende.  
Overvejelse over at bevare et samarbejdsudvalg, der afstemmer 

hvad der sker i henholdsvis skole og børnehave så vi kan 
samarbejde bedst muligt. 

b) Evaluering af 
forældremød
et: Hvad 
fungerede 

godt og skal 
noget 
justeres? 

 
 

D  10 

min 

Thomas/alle 
God balance mellem fælles- og klassedelen. Godt med et fælles 
emne, som kunne tages med i klasserne.  
Godt med indslag om Aula. Overraskelse over, hvor mange der 

ikke kendte til app’en og hvad den kunne. 
Forældremøderne fungerer godt. 
Der skal koordineres med Vonsild ift. at møderne ikke ligger 
samme dag.  

Der skal koordineres med de repræsentanter, der skal deltage, 
at de så også kommer til mødet. 

c) Kort status 
på 
indskrivning: 
Hvad er 
planen og ved 
vi, hvad vi 

kan forvente? 
 
 

D  10 

min 

Thomas 
Der er først indskrivning den 01.12.21 og der kan ikke åbnes 
tidligere. 
Informationsmødet er afholdt med fin deltagelse.  
Vejledning i hvordan der indskrive er sendt ud i eboks. 
Opslag vedr. indskrivning med link sender Tk til Sandra.  

Der er pt. 12 børn til kommende 0.kl. 

d) Åbent hus: Er 
det noget, vi 
skal holde 

igen? 
 

B  10 

min 

Sandra 
Vi kan godt holde Åbent hus igen, men er det samme deltagere 
som sidst, så tiden givet bedre ud et andet sted. 

Selve det med at hold Åbent hus for GLO-forældre mens skole er 
åben var en rigtig god ide. 

Dagplejerne kom ikke. 
 
Der påtænkes åbent hus til kommen GLO-forældre, hvor datoen 
meldes ud tidligere end det skete i år - skal meldes ud og 

afholdes i august/september. 
Berit kan igen fredag den 02.09.22. 

e) Forespørgsel 
vedr. 
muligheden 
for køleskab 

til elevernes 
madpakker 
 
  

B  5 

min 

Rikke 
Det er kommunens politik, at der ikke skal være køleskab til 
eleverne. Der er både pga. el-forbrug, anskaffelse, vedligehold 
og bortskaffelse der spiller ind. 

f) Årets 

forældretilfre

dshedsunders

B De
n 
tidl

10 

min 

Sandra 

Der udsendes en ny forældretilfredshedsundersøgelse ud igen i 

år. 
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øgelse: Skal 
vi afvikle den 
igen, og skal 
noget 

justeres? 
 

ige
re 
un
der
søg
els
e 
er 
ve
dh
æft
et 

Der spørges specifikt til brug af ugeplanen. 
Bodil udsender undersøgelsen, når den er klar. 
 

g) Status for 

skolefesten: 
Vibeke deler 
skriv med 
trivselsråd og 
sætter 
indsamlingen 
af gaver i 

gang. 

O Skr
iv 
er 
ve

dh
æft
et 

5 

min 

Bodil 

Planen er, at Vibekes skriv med sponsorer sendes ud til 
forældrene. 
Skolefesten ligger torsdag i uge 6. Vi håber den kan afholdes. 

 

4. Andet 

 

  I alt  

10 

min 

 

a) Den gode 
historie  

Deadline for 

input til avisen 
er 24. 
september og 
avisen 
udkommer den 
5. oktober 

D Inp
ut 
me
d 
em
ner 
sen
des 
hur
tig
st 

mu
ligt 
til 
Bo
dil 

5 

min 

Alle 
Verdensugen. 

Edison finalister til landsfinalen. 

Billeder sendes til Bodil. 
 
 

b) Evt.  D  5 

min 

Alle 
Det er vedtaget på mødet, at hvis man ikke kan deltage på et 
skolebestyrelsesmøde, så kontakter man selv suppleanten med 
henblik på dennes deltagelse. 

 

På udvalgsmødet i januar, startes med et ordinært møde, som så 
går over til et udvalgsmøde efterfølgende. 

  

Udvalg på skolen: 

 

Sprogudvalg, inkl. SoMe: JH, TK, TL, Mette, Vibeke 

Kommunikationsudvalg: TK, LM, JH, Sandra, Rikke og Chris 

 

Samarbejdsudvalg Søbo: Sandra og Berit 

 

Lokaludviklingsudvalg (Børnehavebestyrelse, Skolebestyrelse og Lokalråd): 

Vibeke, Mette og Bodil 

 

Formænd er markeret med fed og står for at indkalde til udvalgsmøder. 
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OBS! Respektive formænd skal indkalde til udvalgsmøder den 11. januar 

2022 

 

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde finder sted onsdag den 2. februar 2022 

sammen med Vonsild Skole. 

 

 

Brugernævnsmøder dette skoleår: 

 

13. september 2021 

29. november 2021 - AFLYST 

7. marts 2022 

30. maj 2022 

 

 

Bestyrelsesmøder dette skoleår: 

 
24.11.21 o       19.00-21.00 - ordinært 
11.01.22 t       16.15-18.00 – udvalgsmøde OBS 
02.02.22 o      19.00-21.00 - Vonsild 
06.04 22 o      19.00-21.00 - ordinært 

10.05.22 t       16.15-18.00 – ordinært OBS 
01.06.22 o      19.00-21.00 - udvalgsmøde 

 

 

Med venlig hilsen  

Bodil 

 

 
 


